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Møteprotokoll 
 

Kultur-, idrett- og friluftslivskomiteen 
 
 

Møtested: Storsalen, Rådhuset   
Møtedato: 11.01. 2011 Tid: 1700 
 
Til stede på møtet 
Medlemmer: Komiteleder Harald A. Nissen, Lars Sperre, Ismail Salad Elmi, Stian 

Johansen, Nina Wikan, Otto Albert Hammervold, Harald Berg, Pål Morten 
Nerland, Guri Melby 

Varamedlemmer: Trond Peter Stamsø Munch, Kristian Skinderhaug, Ida Ødegaard 
Meldt forfall: Bekes Mayn Berwari, Randi Sakshaug, Øyvind Brandtzæg, Frøydis Gaare 
Ikke møtt:  
Fra administrasjonen: Kommunaldirektør Morten Wolden, Kart- og oppmålingssjef Lasse 

Andreassen  
  
Møteleder: Komiteleder Harald A. Nissen 
Fra sekretariatet: Komitesekretær Kåre Georgsen 
 
 

SAKSLISTE 
 
Pkt. 1  Godkjenning av innkalling og sakliste 
     Innkalling og sakliste ble enstemmig vedtatt. 
 
Pkt. 2  Godkjenning av protokoll fra møte 23.11. 2010 
     Protokoll fra møte 23. november ble enstemmig vedtatt. 
 
Pkt. 3  Melding av spørsmål/saker til eventuelt 
 
Pkt. 4  Komiteleder orienterer 
Rådmannen orienterte om: 

- Rosendal Teater. Selges for 3 millioner kroner. Selskapet Trym AS overtar i mars. Satser 
på åpning jula 2011.  

- UFFA brannen. Klart ønske fra miljøet om å bygge opp lokalene igjen. Lokalene lå i et 
attraktivt område, så store endringer vil skje i området på sikt. Avventer tilbakemelding fra 
forsikringsselskapet om skadeomfanget på bygget. 

- Nasjonalt pilegrimssenter. Mange initiativ som skal samhandle. Blir satt ned en 
styringsgruppe der politikerne blir med. Tar i bruk Weisenhuset der det blir lokalisert.  

- Stor idrettshall (letthall). Må finne et sted som er regulert til formålet i dag. Også viktig 
med sambruk med skoler på dagtid. Tomt vil være klar i løpet av uke 2. Idrettsrådets 
anbefalinger teller også.  

- Idrettshall Utleira/Heimdal. Har søkt departementet om ”pressområdemidler. 
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- Curlinghall på Leangen. Kommer rimelig fort om alt går bra. 
- Granåsen. Toppidrettssenteret blir betydelig dyrere enn først planlagt. Grunnborringer viser 

at det er bedre grunn enn først antatt. Det kommer en politisk sak på dette om kort tid. 
Arbeider med en helhetlig plan for Granåsen. Det meste av hoppbakken er ferdigstilt. En 
rulleskiløype blir også lagt inn oi planen. 
 

Komiteens medlemmer hadde mulighet til å kommentere/stille spørsmål til det enkelte punkt. 
 
 
Saksnr. Arkivsaksnr.  
1/11 10/40217  
 VERBALE FORSLAG -TRONDHEIM KOMMUNES BUDSJETT FOR 

2011 OG ØKONOMIPLAN FOR 2011-2014  
 

2/11 08/19302  
 BYDELSPARK PÅ LADE, NYTT NAVN  

 
3/11 09/44723  
 LUND ØSTRE - NYE VEGNAVN  
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SAK 2/11  
 
BYDELSPARK PÅ LADE, NYTT NAVN  
 
Behandling: 
Otto A. Hammervold (H) fremmet følgende forslag: 
Viser til mottatte dokumenter i sak 2/11 som skal behandles i dagens møte i KIF - komiteen. 
Med bakgrunn i tidligere dokumenter, opplysninger og behandlinger i komiteen, kan man ikke se at 
det er kommet frem nye momenter som bør tillegges slik vekt at det naturlig skulle endre noe på 
tidligere behandling. 
Det eneste som er endret, er at man har funnet en ”åpning” for å overprøve KIF - komiteens vedtak 
i dagens sak. Uansett om komiteen kommer frem til et enstemmig vedtak i dag, skal altså saken 
videresendes til avgjørelse i Formannskapet og ikke at den som tidligere, ville blitt godkjent som 
sisteinstans i behandlingsprosedyren av navnesaker! 
 
Det vises til KIF - komiteens vedtak av 11.08 2009 hvor komiteens flertall gikk inn for navnet 
Sirkusparken og hvor mindretallet på to stemte for Ladeparken. 
 
Jeg tillater meg å foreslå at KIF - komiteens vedtak av 11.08. 2009 opprettholdes og at det 
fremtidige navnet blir Sirkusparken. 
 
Guri Melby (V) foreslo følgende forslag: 
Kultur-, idrett- og friluftslivskomiteen skal ikke foreta prøvevotering ved behandling av framtidige 
navnesaker. 
 
Votering: 
Melbys forslag fikk 5 stemmer (2 FrP, 2 H, V) og falt. 
Ved alternativ votering mellom Hammervolds forslag og innstillingen ble Hammervolds forslag vedtatt 
med 8 mot 4 stemmer (4 Ap). 
 
Vedtak: 
Saken sendes Kart- og oppmålingssjefen med følgende  
 
UTTALELSE: 
 
Viser til mottatte dokumenter i sak 2/11 som skal behandles i dagens møte i KIF - komiteen. 
Med bakgrunn i tidligere dokumenter, opplysninger og behandlinger i komiteen, kan man ikke se at 
det er kommet frem nye momenter som bør tillegges slik vekt at det naturlig skulle endre noe på 
tidligere behandling. 
Det eneste som er endret, er at man har funnet en ”åpning” for å overprøve KIF - komiteens vedtak 
i dagens sak. Uansett om komiteen kommer frem til et enstemmig vedtak i dag, skal altså saken 
videresendes til avgjørelse i Formannskapet og ikke at den som tidligere, ville blitt godkjent som 
sisteinstans i behandlingsprosedyren av navnesaker! 
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Det vises til KIF - komiteens vedtak av 11.08 2009 hvor komiteens flertall gikk inn for navnet 
Sirkusparken og hvor mindretallet på to stemte for Ladeparken. 
 
Jeg tillater meg å foreslå at KIF - komiteens vedtak av 11.08. 2009 opprettholdes og at det 
fremtidige navnet blir Sirkusparken. 
 
 
SAK 3/11  
 
LUND ØSTRE - NYE VEGNAVN  
 
Behandling: 
Nina Wikan (H) fremmet følgende forslag: 
Behandling av sak 3/11 Lund østre – nye vegnavn utsettes til neste møte i komiteen. 
 
Votering: 
Wikans forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
 
Behandling av sak 3/11 Lund østre – nye vegnavn utsettes til neste møte i komiteen. 
 
 
Sak 1/11  
 
VERBALE FORSLAG -TRONDHEIM KOMMUNES BUDSJETT FOR 2011 OG 
ØKONOMIPLAN FOR 2011-2014  
 
Behandling: 
Harald Berg (FrP) fremmet verbale forslag (endringer i verbalforslag nr. 18 i kursiv): 
Nr. 16  Verbalforslag fra FrP:  Markaråd 
Bystyret ber om at det fremlegges en sak som vurderer oppløsning av dagens markaråd, og hvor 
rådets myndighet overføres formannskapet/bygningsrådet. 
 
Verbalforslag fra FrP:  Flerbrukshall på Tiller 
Nr. 17 Bystyret ber om at det utarbeide mulighetsstudie og fremdriftsplan for etablering av en 
flerbrukshall på Tiller på ferdigregulert tomt for idrettsformål ved fjernvarmeanlegget. 
 
Verbalforslag fra FrP:  Klatrevegger 
Nr. 18 Bystyret ber rådmannen legge frem en sak for etablering av ”buldrevegger”/små klatrevegger 
i tilknytning til skoler, nærmiljøanlegg og haller. 
 
Verbalforslag fra FrP:  Dressurområder 
Nr. 19.  Bystyret ber rådmannen iverksette vedtak fra bystyret i februar 2008 om opprettelse av 
seks bynære dressurområder (hundeparker) og ett jaktdressurområde. 
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Verbalforslag fra FrP:  Granåsen skianlegg 
Nr. 20 Bystyret ber om en sak som redegjør for mulighetene for en etablering av en permanent 
rulleskiløype og sykkeltrase i nåværende løypetrase i Granåsen skianlegg. 

 
Verbalforslag fra FrP:  Flerbrukshall på Utleira 
21.Bystyret fastholder at kommunen skal sikre utbygging av ny flerbrukshall og –anlegg på Utleira, 
gjennom en fremdrift i prosjektet som gjør at spillemiddelsøknad for byggetrinn 1 kan være klar før 
sommeren 2011. 
 
Nina Wikan (H) fremmet verbale forslag: 
Verbalforslag fra H, KrF og V: Idrettsløftet 
22. Det er mulig å bygge rimeligere idrettshaller enn det Trondheim kommune har gjort de siste 
årene. Mens en flerbrukshall i Trondheim har kostet rundt 60-70 millioner, ser vi at for eksempel 
Røros får tre spilleflater for omtrent samme pris. Samtidig er potensialet for rimeligere drift av hallene 
i samarbeid med idretten ikke utnyttet. Bystyret ber rådmannen sørge for at bygging av nye 
idrettshaller skjer gjennom OPS-prosjekt, og at idretten etter avtale med kommunen står for den 
idrettsmessige driften av hallene. 

 
Verbalforslag fra H, KrF og V: Drift av idrettshaller 
23. Bystyret har tidligere vedtatt at man ønsker å inngå driftsavtaler med idrettslag for byens 
idrettshaller og andre idrettsanlegg. Vi ønsker å fremskynde dette arbeidet slik at alle kommunale 
haller om mulig driftes av idrettslag etter kl 1600 på hverdager og i helgene i løpet av 2011. Dette vil 
bidra til økt servicenivå for brukerne av hallene. Samtidig får idrettslagene en ny inntektskilde. 
Tiltaket kan også bidra til å redusere kommunens kostnader til drift av idrettsanlegg.  
 
Stian Johansen (Ap) og Guri Melby (V) fremmet følgende protokolltilførsel på vegne av Ap og V 
til verbalforslag nr. 19 og 20: 
Ap og V vil tilføye som stemmeforklaring i protokollen: Vi anser dette ivaretatt gjennom vedtatt 
budsjett og den helhetlige plan for Granåsen-området. 
 
Ismail S. Elmi (Ap) fremmet følgende forslag til omskrivning av FrPs forslag nr. 16. 
16. Bystyret ber om at det fremlegges en sak som vurderer ny evaluering av dagens markaråd.  
 
Stian Johansen(Ap) og Guri Melby (V) fremmet følgende protokolltilførsel til verbalforsalg nr. 19 
og 20: 
Ap og V vil tilføye som stemmeforklaring i protokollen: Vi anser dette ivaretatt gjennom vedtatt 
budsjett og den helhetlige plan for Granåsen. 
 
Votering: 
Ved alternativ votering mellom Bergs verbale forslag nr. 16 og Elmis alternative forslag ble Elmis 
forslag vedtatt med 10 mot 2 stemmer. 
Verbalt forslag nr. 17 fra FrP: Flerbrukshall på Tiller, fikk 2 stemmer (2 FrP) og falt. 
Verbalforslag nr. 18 fra FrP: Klatrevegger, fikk 7 stemmer og ble vedtatt. 
Verbalforslag nr. 19 fra FrP: Dressurområder, fikk 2 stemmer (2 FrP) og falt. 
Verbalforslag nr. 20 fra FrP: Granåsen skianlegg, fikk 4 stemmer (2 FrP, 2 H) og falt. 
Verbalforslag nr. 21 fra FrP: Flerbrukshall på Utleira, fikk 4 stemmer (2 FrP, 2 H) og falt. 



 
Trondheim kommune 

 

  

Møteprotokoll for Kultur-, idrett- og friluftslivskomiteen, 11.01.2011  (10/49246)  6 

Verbalforslag nr. 22 fra H, KrF og V: Idrettsløfte, fikk 5 stemmer (2 H, 2 FrP, V) og falt. 
Verbalforslag nr. 23 fra H, KrF og V: Drift av idrettshaller fikk 5 stemmer (2 H, 2 FrP, V) og falt. 
 
VEDTAK: 
 
Saken sendes bystyret med følgende 
 
INNSTILLING 
 
16. Ismail S. Elmi (Ap) forslag til omskrivning av FrPs forslag nr. 16. 
INNSTILLING:    Forslaget vedtas. 
 
17. Verbalt forslag  fra FrP: Flerbrukshall på Tiller 
INNSTILLING:  Forslaget avvises. 
 
18. Verbalforslag fra FrP: Klatrevegger 
INNSTILLING:    Forslaget vedtas. 
 
19. Verbalforslag fra FrP: Dressurområder  
INNSTILLING:  Forslaget avvises. 
 
20. Verbalforslag fra FrP: Granåsen skianlegg,  
INNSTILLING:  Forslaget avvises. 
 
21. Verbalforslag FrP: Flerbrukshall på Utleira 
INNSTILLING:  Forslaget avvises. 
 
22. Verbalforslag fra H, KrF og V: Idrettsløfte 
INNSTILLING:  Forslaget avvises. 
 
23. Verbalforslag nr. 23 fra H, KrF og V: Drift av idrettshaller  
INNSTILLING:  Forslaget avvises. 

 
Saksordfører: Harald A. Nissen (MDG) 
 
 
  
 Møteslutt kl. 19.00 
 
 
 
Harald A. Nissen  Kåre Georgsen 
Komiteleder   Komitesekretær 


